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De aanleiding tot de bespreking is de behoefte van de werkgroep, bestaande uit 
Nelson Addo, Roosmarijn van Woerkom en Wout Ros, om de resultaten van een 
in de eerste helft van juni 2021 gehouden enquête te verdiepen. Deze enquête is 
bestemd voor het ontwikkelen van aandachtspunten voor de 
stadsdeelcommissieverkiezing Amsterdam Centrum 2022 en een bijdrage te 
leveren aan aan de ontwikkeling van het verkiezingsprogramma voor de 
gemeenteraadsverkiezingen 2022.


Van de respondenten zijn er zes die met de werkgroep in gesprek gaan. 
Anne Marie geeft een inleiding over het belang van de stadsdeelcommissie en er 
ontstaat een discussie over de (ontbrekende) macht ervan. Daarop geeft Anne 
Marie aan dat er een herziening op tafel licht over de positie van deze commissie 
en dat de commissie in 2022 een meer invloedrijke rol krijgt. 
Roosmarijn schetst in grote lijnen de uitkomsten van de enquête en daarna start 
een discussie die door Nelson wordt geleid. 

Drukte binnenstad 
Een belangrijk deel van de discussie gaat over de drukte in de binnenstad en het 
toerisme. Een deelnemer wijst er op dat er veel is verdiend aan het toerisme en 
dat je voorzichtig moet zijn met pogingen die terug te dringen. Een ander merkt 
op dat de cijfers daarover moeten worden gerelativeerd omdat alle horeca-
inkomsten daaronder vallen. 
Het gaat erom vooral jongeren te bewegen niet naar de Wallen, maar naar de 
musea en het stedelijk schoon te trekken. De herstelplannen van de kades moet 
je gebruiken om de stad mooier te maken en daarmee een ander soort toeristen 
te trekken (als voorbeeld wordt de ontwikkeling van de Zeedijk genoemd in de 
jaren ’90). 
Ook een ingezetencriterium voor de verkoop van softdrugs onmiddellijk invoeren 
vindt men nodig om het softdrugstoerisme te weren. 
Een deelnemer wijst erop dat de overlast van de aantrekkingskracht van de 
Wallen zal blijven bestaan als we niet krachtig ingrijpen om de sexindustrie daar 
te verwijderen. Hetzelfde geldt voor het weren van auto’s. Krachtig ingrijpen is 
noodzakelijk, maar valt niet mee met geringe macht. 
Doorgaand verkeer in de binnenstad weren en buitenlandse auto’s aan de rand 
tegenhouden. Draagvlak hiervoor kan worden verkregen door betere 
communicatie om de voordelen van zo’n ingreep te benadrukken. Ook vanwege 
de luchtvervuiling. Wel wordt aandacht gevraagd voor het behoud van gemengde 
functies in de stad. 
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Werkwijze stadsdeelcommissie 
Grote stappen zijn dus nodig en daarvoor is politieke samenwerking 
noodzakelijk. Kies enkele speerpunten die concreet beïnvloedbaar zijn, 
eventueel samen met andere bestuurslagen. 
In de commissie moeten niet alleen nieuwkomers zitten, maar is er ook sterk de 
behoefte aan ervaren politici met een goed netwerk. 
Als vereniging moeten we sterker worden door ook meer jongere leden te 
werven en een programma te maken om mensen beter te laten begrijpen hoe het 
politieke handwerk functioneert. 

Tenslotte 
Aandacht wordt gevraagd voor kinderen (speelplekken, etc.). Zonder dat is de 
stad saai. Het credo moet vooral zijn: wat hebben wij als mensen aan het beleid?  
Werkgelegenheid voor praktisch opgeleide mensen moet beter: vast werk in het 
centrum en de mogelijkheid om er te wonen. Dus meer ambachtelijke bedrijven 
en sociale woningbouw. 
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